
 

 

 

Dagsorden og referat af bestyrelsesmøde i Hjortshøj grundejerforening den 7. april kl. 1930. 

 

Tilstede: Jean, Ken, Mette, Henrik og Troels. 

 

Ingen afbud. 

 

 

Siden sidst. 

Kontingentopkrævning sendes ud 1. maj. 350 kr til vejfond. 1250 kr til drift i gr.ejerforening i alt 1600. 

Hjemmeside fungerer,  men er forældet. Vi skal tage stilling til, hvor mange kræfter, vi skal ligge i en 

hjemmeside. Mette spørger Tage, hvem der har adgang til hjemmeside. Troels spørger ligeledes Bent. 

Troels har ringet til Bent, men han er syg med lungebetændelse. Overdragelse finder sted senere. 

Jean har lavet referat fra generalforsamlingen, som mangler godkendelse fra formand og dirigent. 

Kloak rensningsarbejde påbegyndt. Tilbud på fejning af vej og vendeplads – Troels spørger Bent. 

3 riste skal udbedres, fordybninger. 2 fliser skiftes. Vi spørger Bent. 

 

Formaliteter vedr. bestyrelsesarbejdet – hvad betyder det/ hvilke konsekvenser har det for os at sidde i 

bestyrelsen? 

Har vi forsikring, der dækker tilskadekomst på legeplads? 

Bestyrelsens ansvar, at økonomien er iorden. 

Ellers snakkede vi løst frem og tilbage om emnet. 

 

Hvilke forventninger har vi til bestyrelsesarbejdet? 

Vi tog en runde, hvor vi hver især kort fortalte om vores baggrund for at gå ind i bestyrelsesarbejdet. 

 

Indbrud og nabohjælp. 

Indbrud på Løvagervej ud mod Mejlbyvej. Vi kontakter Bo Bjerre, som tidl har taget initiativ til nabohjælp. 

Evt. invitere ham med på bestyrelsesmøde. 

 

Legepladsudvalg. 

Vi gennemgår legepladsen torsdag den 9. april kl. 1730. 

Arbejdsdag lørdag den 9. maj kl. 10. Vi sender inf. ud til hele foreningen. Kaffe og rundstykker til de, der 

møder op. 

 

Aktiviteter i grunderejerforening – feks. skt hans aften. 

Arbejdsdag på legepladsen start april (kaffe og rundstykker)/ start sept (øl og grill) som faste 

tilbagevendende aktiviteter i foreningen. 

Nabohjælp 

Fællesskab vedr. maskiner/ trailer/ container 

Enighed om, at der er nok af tilbud i byen skt Hans aften. 

 

 

Velkomstfolder og goddag til nye folk. 

Henrik undersøger, om vi har en folder allerede. Mette spørger Tage. 

Vi talte om fremover at ville modtage nye medlemmer med en snak om grundejerforeningen og en folder. 

 

 



Regnskab og budget. 

Generalforsamling er betalt – ca 3500,- kr, fortalte Henrik. 

Vi aftalte, at gennemgang af regnskab finder sted på hvert møde, således vi er ajourført. 

 

Kontingent. 

Opkrævning udsendes ca 1 maj. Eventuelle restancer plejer Villy at klare i al mindelighed ved at kontakte 

folk. Ingen restancer pt. 

 

Evt. 

Mail adresser i foreningen. Der udarbejdes mailliste og tlf. numre på så mange medlemmer som muligt for 

at lette arbejdet med at udsende post fra bestyrelsen. Mette spørger Villy om liste. 

 

Næste møde: 

Tirsdag den 9. juni kl 1930 hos Mette.  

 

Mødet slut kl. 22.00. 

 

Ref. Troels 


